
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VRIDOS  28 MEI 2002 
 
Kees: 
De ledenvergadering heeft niet plaatsgevonden op 11 maart. Dit door het plotselinge 
overlijden van Manja Leeuwis op 3 maart. Kees vraagt, alvorens de vergadering te 
openen, een minuut stilte te houden. 
 
 
1. Opening 
Om 20:15 heet Kees iedereen van harte welkom. Met name de twee ereleden: 
Ria Vermeulen en Maryan Gorree. 
Sportief en financieel gaat het Vridos nog steeds voor de wind. 
Te weten: 
Uitvoering van de afdeling gymnastiek op 1 december 2001 was een hoogtepunt.  
De volleybal heeft 2 kampioensteams: 

Dames 1, derde klasse 
 Heren 2, ongeslagen kampioen -> nu 3e klasse 
Het ledenaantal bij de afdeling badminton groeit gestaag, met name bij de jeugd. De 
sportzaal is eigenlijk te klein om ieder lid voldoende speeltijd te kunnen geven. Het 
Bestuur is een paar stappen verder met de uitbreiding van de sporthal in de zin van 2 
naar 3 zalen. 
De afdeling bodygym/fit/aerobic groeit echt enorm. Streetdance in het bijzonder. Het 
is dus constant stoeien met de beperkte zaalruimte. 
Heel vers nieuws van deze afdeling is dat de maandagmiddaggroep van Anneke de 
Knecht, die geen onderdeel was van Vridos, vanaf het nieuwe seizoen onder de 
Vridos-vlag zal vallen. Dat is een ledengroei van 40  leden. Het totale aantal leden 
komt dan ongeveer op 750 uit. 
 
2. Notulen ledenvergadering 23 maart 2001 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen van de aanwezigen. Kees tipt zelf de uitbreiding 
van de sporthal aan. Binnen de gemeenteraad is men unaniem positief over het 
uitbreiden van sporthal Neerpolder. 
Kees heeft contact gehad met college van B&W. Een maand geleden hebben zij een 
ondernemer gevraagd een begroting te maken, naar aanleiding van een schets voor 
een aanbouw van de sporthal. Een peuterspeelzaal en een clubgebouw voor 
speeltuinvereniging de Kindervreugd zijn hierin meegenomen. De begroting is 
gesteld op € 900.000,- Naar aanleiding van de schets kan bekeken worden hoe het 
een en ander uitgedacht is. 
Geertje Overduin: 
Wordt het ook een hoge zaal? 
Kees: Ja, het wordt een zelfde zaal qua hoogte als de bestaande zalen, zodat er 
diverse afdelingen gebruik van kunnen maken. 
Dick Groenenberg: 
Zijn omwonenden op de hoogte gesteld? 
Kees: Ja, tezamen met kindervreugd en peuterspeelzaal. 
Maryan Gorree: 
Wordt de speeltuin dan niet veel kleiner en maken die geen bezwaar? 
Kees: 



De speeltuin wist dat dit ooit zou kunnen gebeuren.  Bij het voorstel wat er nu ligt 
wordt de speeltuin niet al te veel versnipperd. Hiermee zal ze al heel erg blij zijn. 
Ook de peuterspeelzaal heeft er geen problemen mee, omdat zij in de plannen 
worden meegenomen. Het gebouw van de peuterspeelzaal is aan renovatie / 
onderhoud toe. Op deze manier gaan ze er wat dat betreft alleen maar op vooruit. 
 
3. Verslagen van de afdelingen 
 
Naar aanleiding van het laatste clubblad worden de diverse afdelingen 
doorgenomen. De afdeling badminton kan nog melden dat 3 jeugdteams en 1 
herenteam kampioen zijn geworden. Dit was bij de druk van het clubblad nog niet 
bekend.  
 
4. Financieel verslag 
 
Het woord gaat naar Roel. 
Financieel gezien is Vridos een gezonde vereniging. De plussen en minnen heffen 
elkaar op. Er is een  algemene reserve van 20.000 euro. En een overige reserve van 
4000,- euro.  Voor 2002 is er een klein verlies van 1000,-  euro begroot. Toch wordt 
er gevraagd om goedkeuring, daar de algemene reserve dat toelaat. 
 
Kees: 
Het doel van Vridos is om de contributie zo laag mogelijk te houden, zodat de leden 
hier uiteindelijk het meest van profiteren. Door menigeen wordt de contributie 
“belachelijk” laag bevonden. 
 
Lid: 
De baropbrengsten zijn lager dan de barkosten. Zijn daarom de prijzen in de bar 
omhoog gegaan? 
Roel: 
De kantinekosten zijn eenmalig hoger uitgevallen door de aanschaf van nieuwe 
vitrage en een compressor. Deze zijn in 1 keer in het resultaat verwerkt. 
Kees: 
Ieder seizoen worden de barprijzen verhoogd. Hierbij wordt gekeken naar de  
kantineprijzen van omliggende sportverenigingen. Doel blijft ook hier om alles voor 
iedereen zoveel mogelijk toegankelijk te houden. 
 
VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE: 
Voor dit jaar waren Vincent Wols en Cor Lohman benoemd tot 
kascontrolecommissie. Door de u bekende omstandigheden is dit jaar de kas niet 
gecontroleerd. Roel vraagt de leden de kas op basis van voorgaande jaren goed te 
keuren. Dit wordt beantwoord met een applaus. 
 
BENOEMING NIEUWE KASCONTROLECOMMISSIE: 
Vincent Wols en Saskia van Genderen  (stond voor dit jaar als reserve) 
Andre Gelauf wordt benoemd als reserve. 
 
 
 
 



5. Aanpassing contributie (naar afgeronde euro’) 
 
Vorig jaar was reeds aangekondigd dat de contributie verhoogd zou worden. De 
leden stemmen dan ook zonder commentaar in met de contributieverhoging. 
 
Dicky Janssen: 
In het clubblad staat bij de leeftijd van 12-16 jaar een contributie van € 5,50. 
Bestuur: 
Dit is foutief. Dit moet €15,50 zijn. 
 
6. Bestuursverkiezing 
 
Herkiesbaar zijn Hanneke Tukker (secretaris) en Arjan Slob (afdeling badminton). 
Kees stelt voor om deze bestuurleden aan te houden. Middels applaus van de 
aanwezige leden wordt hiermee ingestemd. 
 
Aftredend en derhalve niet hierkiesbaar zijn: 
Huib den Breejen (afdeling Sport-Inn, 24 jaar)  
Roel Leeuwis (penningmeester, 14 jaar) en  
Kees van Vliet (voorzitter, 14 jaar) 
Het heeft even geduurd om geschikte opvolgers te vinden. Het bestuur is dan ook blij 
nu 3 kandidaten te hebben gevonden. 
Sport-Inn   -> Adriaan van Houwelingen 
Penningmeester  -> Kees Timmerman 
Voorzitter  -> Ben Klieverik 
Middels een applaus van de leden treden deze kandidaten in, in het bestuur van 
Vridos. Kees wenst ze allen veel succes. 
 
Hanneke meldt dat de “oude” bestuursleden vandaag niet met een bloemetje naar 
huis gestuurd worden. Er zal voor hen iets georganiseerd worden. Wat dat is en 
wanneer blijft nog een verrassing. 
 
Huib meldt dat hij een lange tijd bij Vridos heeft gezeten. Hij heeft veel bestuursleden  
zien komen en gaan, maar hij heeft altijd veel plezier gehad. Huib zal niet helemaal 
van het toneel verdwijnen, maar zal achter de schermen nog hand en spandiensten 
verrichten. 
 
Kees zegt een leuke tijd te hebben gehad bij Vridos. Met een fijn bestuur, dat zelf zijn 
verantwoording nam. Vridos is een vereniging met veel vrijwilligers. Je kan altijd 
iemand aanspreken en daarop rekenen. Kees houdt van sport en zal nog van tijd tot 
tijd zijn gezicht laten zien. Tevens blijft hij beschikbaar voor met name de begeleiding 
van de uitbreiding van de sporthal. 
 
8. Vacature ledenadministratie 
 
De ledenadministratie is jaren door Manja Leeuwis gedaan. Het brengt vrij veel werk 
met zich mee, omdat er altijd wijzingen zullen zijn. Met het verschijnen van de 
clubkrant waren er nog geen aanmelders. Bas van Genderen heeft (m.b.v. familie) 
aangeboden om deze taak op zich te nemen. 
Bas, namens het bestuur bedankt! 



  Vacature Redactie Clubkrant 
 
Deze vacature is nog niet ingevuld. Tot nu toe werd dit verzorgd door Bert Koolstra. 
4x per jaar verschijnt het clubblad. Kopij moet verzorgd en ingeleverd worden door 
de afdelingen. Iemand die handig is met de computer kan hier dan een leuk geheel 
van maken. 
Maartje Blokland geeft aan dit leuk te vinden en zal hierover nadenken 
(Inmiddels kunnen we melden dat zij deze taak  op zich heeft genomen. 
Maartje, namens het bestuur bedankt) 
 
9. Rondvraag 
 
Andre Gelauf: 
Is het misschien een idee om de emailadressen van de bestuursleden in de clubkrant 
te vermelden? 
Dit is een goed idee en zal bij de volgende clubkrant verwerkt worden. 
 
Vincent Wols: 
Hoe staat het met de verenigingsmarkt? 
Bas A: 
Dit is nog niet helemaal rond, maar het gaat wel door en zal in de week voor de 
gondelvaart plaatsvinden. 
Vincent geeft als idee aan een beachvolleybaltoernooi te organiseren tijdens deze 
markt. 
 
Maartje Blokland 
Koffiezetapparaat is verschrikkelijk. Of de koffie is te slap, of hij is te sterk. 
Hieruit is het fenomeen “aangestampte vridoskoffie” geboren. Dit zal meegenomen 
worden naar de eerstvolgende bestuursvergadering. 
 
Teuni Verschoor: 
Wanneer moeten we de cursus HHCCP gaan volgen? 
Dit zou afgelopen april/mei  hebben plaatsgevonden tezamen met VV Peursum. 
Door einde v/h seizoen wordt dit verzet naar september. 
Het is erg belangrijk om hier mensen aan deel te laten nemen. 
Minimaal 1 persoon achter de bar moet in het bezit zijn van dit papiertje. Het zou fijn 
zijn als per afdeling meerdere personen deze cursus zouden willen volgen. 
 
Maartje Blokland: 
Is het misschien handig om ergens ijs te bewaren voor blessures. 
Het bestuur geeft aan hier al enkele jaren geleden een speciaal diepvriesje voor te 
hebben aangeschaft, welke in de bestuurskamer beneden staat. 
 
10. Sluiting 
Om 21.55 sluit Kees van Vliet de vergadering en dankt een ieder voor zijn komst. 


